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Nr OR.0002.2.2014.J.W. 
 

Protokół Nr II/2014 
z obrad II sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 2 grudnia 2014 r. 
VII kadencji 2014-2018 

 
         Obrady II sesji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyły się w dniu 2 grudnia 2014 r.        
w Ratuszu. Rozpoczęły się o godz. 10:00 zakończyły o godz. 11:30. 
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej w Otmuchowie Pan Stanisław Zaczyk. 
Otwierając obrady wypowiedział formułę o treści: „Otwieram obrady II sesji VII kadencji 
Rady Miejskiej w Otmuchowie”. Przywitał Burmistrza Otmuchowa Pana Jana Woźniaka, 
radnych Rady Miejskiej, Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Otmuchowie 
Pana Wiktora   Lucjana Bracichowicza, zaproszonych gości w osobach: sołtysów, 
kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Otmuchów  oraz pozostałych mieszkańców 
Gminy Otmuchów. 
          Przewodniczący stwierdził, że przy ustawowym składzie Rady  15 radnych w sesji 
udział bierze 15 radnych. 
          Przewodniczący stwierdził, że na pierwszej sesji Rady Miejskiej w dniu 27 listopada 
nieobecna była Radna Maria   Nawalaniec, w związku z tym poinformował, że przed 
przystąpieniem do wykonywania mandatu radnego Pani Maria Nawalaniec zobowiązana jest 
złożyć ślubowanie. Poprosił Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Otmuchowie 
Pana Wiktora Lucjana Bracichowicza o wręczenie Pani Marii Nawalaniec zaświadczenia  
o wyborze na radną Rady Miejskiej w Otmuchowie. Przewodniczący Miejskiej Komisji 
Wyborczej odczytał treść zaświadczenia i wręczył je radnej która potwierdziła jego odbiór. 
Przewodniczący poinformował, że ślubowanie przeprowadzone będzie w ten sposób, że 
odczytana będzie rota ślubowania i poprosi radną  o powstanie i wypowiedzenie słowa 
„ŚLUBUJĘ”.  Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania ”TAK MI DOPOMÓŻ 
BÓG”. 
 Następnie odczytał  rotę ślubowania: 
 

„WIERNY  KONSTYTUCJI  I  PRAWU  RZECZYPOSPOLITEJ  P OLSKIEJ, 
ŚLUBUJĘ  UROCZYŚCIE   OBOWIĄZKI   RADNEGO   SPRAWOWA Ć 

GODNIE,  RZETELNIE  I  UCZCIWIE  ,  MAJ ĄC  NA  WZGLĘDZIE 
DOBRO  MOJEJ  GMINY I  JEJ  MIESZKA ŃCÓW” 

 
Radna Maria Nawalaniec stojąc wypowiedziała słowa „Ślubuję. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Przewodniczącemu Miejskiej Komisji  
Wyborczej za wręczenie zaświadczenia o wyborze na radną Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
         Prowadzący obrady przedstawił porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenia prawomocności obrad. 
3. Wręczenie radnej Marii Nawalaniec zaświadczenia o wyborze. 
4. Złożenie ślubowania przez radną Marię Nawalaniec. 
5. Przedstawienie porządku obrad. 
6. Powołanie Sekretarza Obrad. 
7. Przyjęcie protokołu z obrad z poprzedniej sesji Rady. 
8. Powołanie Komisji Rewizyjnej (głosowanie jawne). 
    1) ustalenie składu osobowego 
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    2) przyjęcie uchwały nr II/3/2014 
 
9. Powołanie Komisji Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej 
(głosowanie jawne). 
    1) ustalenie składu osobowego 
    2) przyjęcie uchwały nr II/4/2014 
 
10. Powołanie komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony 
Środowiska i Opieki społecznej (głosowanie jawne). 
     1) ustalenie składu osobowego 
     2) przyjęcie uchwały nr II/5/2014 
 
 11. Powołanie Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi (głosowanie jawne). 
     1) ustalenia składu osobowego 
     2) przyjęcie uchwały nr II/6/2014 
 
 12. Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady (głosowanie jawne). 
     1) ustalenie składu osobowego 
     2) przyjęcie uchwały nr II/7/2014 
 
 13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
     1) wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
     2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych, 
     3) dopłaty do taryfowych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
          odbioru ścieków. 
   14. Zapytania i wolne wnioski. 
 
        Przewodniczący spytał, czy ktoś z radnych zgłasza wnioski w sprawie zmiany   porządku 
obrad – wniosków takich nie zgłoszono.  
Ad. 6   
        Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad- „powołanie sekretarza obrad” i 
poprosił o zgłaszanie kandydatów. Radna Nosal Teresa zgłosiła kandydaturę radnej Stąpor 
Bożeny. Radna Bożena Stąpor wyraziła zgodę. Przewodniczący poprosił o przegłosowanie 
kandydatury przez podniesienie ręki.  Za było 15 głosów, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
        Przewodniczący stwierdził, w wyniku jawnego głosowania Rada powołała Sekretarza 
Obrad w osobie radnej Pani Stąpor Bożeny. Przewodniczący zamknął ten punkt porządku 
obrad. 
 
Ad . 7 
       Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad „przyjęcie protokołu z obrad z 
poprzedniej sesji Rady”. Stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji dostępny był do wglądu  
w biurze Rady i poprosił o jego przyjęcie w jawnym głosowaniu. Za przyjęciem było 15 
głosów, wstrzymało się 0, przeciw 0. Przewodniczący stwierdził, że w wyniku jawnego 
głosowania Rada Miejska przyjęła protokół z pierwszej sesji Rady.  
       Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad. 
 
Ad. 8   
   Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad  POWOŁANIE  KOMISJI REWIZYJNEJ   
w głosowaniu jawnym. 
Poinformował, że na podstawie  § 14 Statutu Gminy Rada powołuje stałe komisje w składzie 
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od 3 do 9-ciu osób. Zaproponował ustalenie 5-cio osobowego składu Komisji Rewizyjnej. 
Poprosił o przegłosowanie przez podniesienie ręki: kto jest za przyjęciem tej propozycji. 
Za było 15 głosów, przeciw -0 głosów, wstrzymało się -0. 
Stwierdził, że w wyniku jawnego głosowania Rada ustaliła że Komisja Rewizyjna będzie 
działała w składzie 5-cio osobowym. 
Przewodniczący zgłosił propozycję, żeby do składu Komisji weszli następujący radni:                                   
1) Pan  Napora Tadeusz  -  wyraził zgodę 
2) Pan  Zaczyk Stanisław -  wyraził zgodę 
3) Pan  Gitar Janusz -  wyraził zgodę 
4) Pani  Ludwa Anna -  wyraziła zgodę 
5) Pan Górski Zbigniew -  wyraził zgodę. 
 
       Przewodniczący spytał, czy są propozycje jeszcze innych kandydatur?  
Ponieważ nie było  dalszych zgłoszeń poddał pod głosowanie jawne zamknięcie listy 
kandydatur. Za było 15, przeciw -0, wstrzymało się od głosu -0. 
Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta i do składu Komisji 
wejdzie 5-ciu  radnych którzy otrzymają kolejno największą ilość głosów.  
Poprosił o przegłosowanie wszystkich kandydatur przez podniesienie ręki: 
1) Pan Napora Tadeusz otrzymał: za -14 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się- 1. 
2) Pan Zaczyk Stanisław otrzymał: za 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się- 0. 
3) Pan Gitlar Janusz otrzymał: za 14 głosów, przeciw -0, wstrzymujących się- 1. 
4) Pani Ludwa Anna otrzymała: za 15 głosów, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0. 
5) Górski Zbigniew otrzymał: za 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
     
       Przewodniczący odczytał  treść podjętej uchwały  Nr II/3/2014 w sprawie powołania 
Komisji  Rewizyjnej. Uchwała  Nr II/3/2014  stanowi załącznik do protokołu. 
Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad. 
 
Ad 9.   
     Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad powołanie KOMISJI PLANOWANIA, 
BUDŻETU I FINANSÓW ORAZ DZIAŁALNOŚCI GOSPODARCZEJ. 
Zaproponował ustalenie 6–cio osobowego składu Komisji i poprosił o przegłosowanie przez 
podniesienie ręki kto jest za przyjęciem tej propozycji.   Za było -15 głosów, przeciw – 0 
wstrzymujących się -0. 
      Przewodniczący stwierdził, że w wyniku jawnego głosowania Rada ustaliła 6 osobowy 
skład Komisji i zaproponował, żeby do składu Komisji weszli następujący radni: 
 
1)   Pan  Łucki Sylwester   -  wyraził zgodę 
2)   Pan  Napora Tadeusz  -  wyraził zgodę 
3)   Pani  Nosal Teresa czy -  wyraziła zgodę 
4)   Pani  Stąpor Bożena  -  wyraziła zgodę 
5)   Pan  Zaczyk Stanisław  -  wyraził zgodę 
6)   Pan Wąsowicz Waldemar  -  wyraził zgodę. 
Przewodniczący zapytał, czy są propozycje jeszcze innych kandydatur. Ponieważ nie było 
dalszych zgłoszeń, poddał  pod głosowanie jawne zamknięcie listy kandydatur.   Za było 15,          
przeciw -0, wstrzymujących się od głosu -0. 
      Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta i do składu 
Komisji wejdzie 6  radnych którzy otrzymają kolejno największą ilość głosów.  
Poprosił o przegłosowanie  wszystkich kandydatur przez podniesienie ręki: 
1) Pan Łucki Sylwester otrzymał: za- 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
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2) Pan Napora Tadeusz otrzymał: za 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
3) Pani Nosal Teresa otrzymała: za 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
4) Pani Stąpor Bożena otrzymała: za 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
5) Pan Zaczyk Stanisław otrzymał: za 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
6) Pan Wąsowicz Waldemar otrzymał: za 15 głosów, przeciw-0, wstrzymujących się 0. 
 
      Przewodniczący odczytał treść podjętej uchwały Nr II/4/2014 w sprawie powołania 
Komisji  Planowania, Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej.  
Uchwała Nr II/4/2014  stanowi załącznik do protokołu.  
Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad. 
       
Ad 10.   
      Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad powołanie Komisji Oświaty, Kultury  
i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej (głosowanie 
jawne) i zaproponował ustalenie 7-mio osobowego składu Komisji.  
Poprosił o przegłosowanie przez podniesienie ręki: kto jest za przyjęciem tej propozycji. 
Za było 15 głosów,  przeciw -0głosów, wstrzymujących się  -0głosów.  
        Przewodniczący stwierdził, że w wyniku jawnego głosowania Rada ustaliła 7-mio 
osobowy skład Komisji. 
Przewodniczący zgłosił propozycję, żeby do składu Komisji weszli następujący radni:                                                                                            
1)   Pani  Brząkała Dorota  - wyraziła zgodę 
2)   Pani  Ludwa Anna – wyraziła zgodę 
3)   Pan  Zięba Łukasz -  wyraził zgodę 
4)   Pan  Piórecki Ryszard – wyraził zgodę 
5)   Pan  Wąsowicz  Waldemar – wyraził zgodę 
6)   Pan  Zaczyk Stanisław -  wyraził zgodę 
7)   Pan  Warchał  Michał – wyraził zgodę. 
 
       Przewodniczący spytał, czy są propozycje jeszcze innych kandydatur. Ponieważ nie było 
dalszych zgłoszeń, poddał pod jawne głosowanie zamknięcie listy. Za było 15- głosów,    
przeciw - 0,  wstrzymujących się od głosu -0. 
Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta. i do składu 
Komisji wejdzie 7-miu  radnych którzy otrzymają kolejno największą ilość głosów.  
Poprosił o przegłosowanie  wszystkich kandydatur, przez podniesienie ręki:  
1) Pani Brząkała Dorota  otrzymała: za – 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
2) Pani Ludwa Anna otrzymała: za – 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
3) Pan Zięba Łukasz otrzymał: za – 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
4) Pan  Piórecki Ryszard otrzymał: za – 15 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 
5) Pan Wąsowicz Waldemar otrzymał: za–15 głosów, przeciw –0, wstrzymujących się –0 
6) Pan  Zaczyk Stanisław otrzymał: za–15 głosów, przeciw –0, wstrzymujących się –0 
7) Pan  Warchał  Michał otrzymał: za–15 głosów, przeciw –0, wstrzymujących się –0 
 
Przewodniczący odczytał treść podjętej uchwały Nr II/5/2014 w sprawie powołania Komisji  
Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej. 
Uchwała  Nr  II/5/2014 stanowi załącznik do protokołu.  
Przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad. 
 
Ad 11.  



 5 

     Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad powołanie Komisji  Rolnictwa i 
Problemów Wsi  (głosowanie jawne) i zaproponował ustalenie 6-cio osobowego składu 
Komisji.  
 
Poprosił o przegłosowanie przez podniesienie reki, kto jest za przyjęciem tej propozycji. Za 
było 15 głosów, przeciw- 0 głosów, wstrzymujących się od głosu - 0. 
Przewodniczący stwierdził, że w wyniku jawnego głosowania Rada ustaliła 6-cio osobowy 
skład Komisji. 
Przewodniczący zgłosił propozycję, żeby do składu Komisji weszli następujący radni:                                             
1)   Pan  Pacławski Aleksander  - wyraził zgodę 
2)   Pan  Górski Zbigniew  -  wyraził zgodę 
3)   Pani Brząkała Dorota  -  wyraziła zgodę 
4)   Pan  Warchał Michał  -  wyraził zgodę 
5)   Pani  Nosal Teresa  -  wyraziła zgodę 
6)   Pani  Nawalaniec Maria -  wyraziła zgodę. 
 
    Przewodniczący spytał, czy są propozycje jeszcze innych kandydatur. Ponieważ nie było 
dalszych zgłoszeń, poddał pod jawne głosowanie zamknięcie listy. Za było- 15 głosów,    
przeciw - 0,  wstrzymujących się od głosu -0. 
    Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta i do składu 
Komisji wejdzie 6-ciu  radnych którzy otrzymają kolejno największą ilość głosów.  
Poprosił o przegłosowanie  wszystkich kandydatur przez podniesienie ręki:  
1) Pan Pacławski Aleksander otrzymał:za 14głosów, przeciw-0 głosów, wstrzymujących się-1 
2) Pan Górski Zbigniew otrzymał: za 15- głosów, przeciw- 0 głosów, wstrzymujących się - 0 
3) Pani Brząkała Dorota otrzymała: za 15 głosów, przeciw- 0 głosów, wstrzymujących się - 0 
4) Pan Warchał Michał otrzymał: za 15- głosów, przeciw- 0 głosów, wstrzymujących się - 0 
5) Pani Nosal Teresa otrzymała: za 15 głosów, przeciw- 0 głosów, wstrzymujących się – 0 
6) Pani Nawalaniec Maria otrzymała: za 15 głosów, przeciw- 0głosów, wstrzymujących się- 0 
 
Przewodniczący odczytał treść podjętej uchwały  Nr II/6/2014 w sprawie powołania 
Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi.  
Uchwała Nr II/6/2014 stanowi załącznik do protokołu.         
 
Ad. 12 
     Przewodnicząc otworzył punkt porządku obrad Wybór Przewodniczących stałych Komisji 
Rady  (głosowanie jawne). Zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na funkcję 
przewodniczących stałych Komisji Rady.  
     Radny Stanisław Zaczyk zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Napory  na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Kandydat wyraził zgodę na kandydowanie.  
Przewodniczący zapytał, czy są inne kandydatury?  Ponieważ nie było dalszych zgłoszeń, 
poddał pod jawne głosowanie zamknięcie listy. Za zamknięciem listy było- 15 głosów, 
przeciw - 0,  wstrzymujących się od głosu -0. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Tadeusza Napory na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
W wyniku głosowania radny Tadeusz Napora otrzymał 15 głosów za, przeciw – 0, 
wstrzymało się od głosu – 0. 
    Radny Stanisław Zaczyk zgłosił na  Przewodniczącego Komisji  Planowania, Budżetu  
i Finansów oraz Działalności Gospodarczej  kandydaturę radnego Pana Sylwestra Łuckiego. 
Radny Sylwester Łucki wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Przewodniczący zapytał,  czy są inne kandydatury. Ponieważ nie było dalszych zgłoszeń, 
poddał pod głosowanie zamknięcie listy . Za było 15 głosów, przeciw- 0, wstrzymało się - 0.  
Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta i poprosił o 
przegłosowanie przez podniesienie ręki  kandydatury Pana Sylwestra Łuckiego. 
W wyniku głosowania radny Sylwester Łucki otrzymał 15 głosów za, przeciw – 0, 
wstrzymało się od głosu – 0. 
 
    Radny Stanisław Zaczyk zgłosił na  Przewodniczącą  Komisji Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i  Opieki Społecznej kandydaturę radnej Pani 
Doroty Brząkały. Radna Dorota Brząkała wyraziła zgodę.  
Przewodniczący zapytał,  czy są inne kandydatury.  
Radny Pan Janusz Gitlar zgłosił kandydaturę radnego Pana Waldemara Wąsowicza. Radny 
Waldemar Wąsowicz wyraził zgodę. 
Przewodniczący zapytał,  czy są inne kandydatury. Ponieważ nie było dalszych zgłoszeń, 
poddał pod głosowanie zamknięcie listy. Za zamknięciem listy było- 15 głosów, przeciw- 0, 
wstrzymało się - 0.  
Przewodniczący poprosił o przegłosowanie każdego z kandydatów przez podniesienie ręki: 
Pani Brząkała Dorota otrzymała: za- 12 głosów, przeciw- 0, wstrzymujących się od głosu- 3 
Pan Wąsowicz Waldemar otrzymał: za- 3 głosy, przeciw- 0, wstrzymujących się od głosu- 12. 
          
     Radny Stanisław Zaczyk zgłosił na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Problemów 
Wsi, radnego  Pana Pacławskiego Aleksandra. Radny  Pacławski Aleksander wyraził zgodę 
na kandydowanie. Przewodniczący zapytał, czy są inne kandydatury. Ponieważ nie było 
dalszych zgłoszeń, poddał pod jawne głosowanie zamknięcie listy.  
Za zamknięciem listy było- 15 głosów, przeciw - 0,  wstrzymujących się od głosu -0. 
   Przewodniczący stwierdził, że wyniku głosowania lista została zamknięta i poprosił o 
przegłosowanie przez podniesienie ręki kandydatury radnego Pana Pacławskiego Aleksandra. 
W wyniku głosowania radny Aleksander Pacławski otrzymał 15 głosów za, przeciw – 0, 
wstrzymało się od głosu – 0. 
   W związku z przeprowadzonymi głosowaniami  Przewodniczący odczytał treść uchwały Nr 
II/7/2014  w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady. 
Uchwała  Nr II/7/2014 stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący ogłosił, że w celu odbycia pierwszych posiedzeń nowo powołanych  
Komisji Rady ogłasza 30 minutową przerwę w obradach. 

 
Ad 13.  
Po wznowieniu obrad sesji,  przewodniczący otworzył punkt porządku  obrad „Rozpatrzenie 
projektów uchwał”. 
 
1) Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wysokości 
stawek podatku od nieruchomości i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  
 
1. Komisja Planowania, Budżetu i finansów oraz Działalności Gospodarczej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
2. Komisja Oświaty, Kultury i kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki 
społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. 
3. Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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   Przewodniczący zapytał, czy są wnioski, uwagi, zapytania. Nie zgłoszono.  
Przewodniczący  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości.  
Głosowano: za- 15, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0. 
W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie stawek podatku od 
nieruchomości. Uchwała Nr II/8/2014 stanowi załącznik do protokołu. 
 
2) Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych i poprosił  
o przedstawienie opinii Komisji.  
 
1. Komisja Planowania, Budżetu i finansów oraz Działalności Gospodarczej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
najmu lokali użytkowych. 
2. Komisja Oświaty, Kultury i kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki 
społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. 
3. Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. 
 
   Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. 
Głosowano: za- 15, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0. 
W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnych umów najmu lokali użytkowych. Uchwała Nr II/9/2014 stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
3) Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w sprawie dopłaty do 
taryfowych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków  
i poprosił o przedstawienie opinii Komisji.  
 
1. Komisja Planowania, Budżetu i finansów oraz Działalności Gospodarczej pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowych grup odbiorców zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków. 
2. Komisja Oświaty, Kultury i kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki 
społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie dopłaty do taryfowych grup 
odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków. 
3. Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
dopłaty do taryfowych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odbioru ścieków. 
 
   Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dopłaty do  
taryfowych grup odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków.  
Głosowano: za- 15, przeciw- 0, wstrzymujących się – 0. 
W wyniku głosowania Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie dopłaty do taryfowych grup 
odbiorców zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odbioru ścieków. Uchwała Nr 
II/10/2014 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący zamknął punkt porządku obrad rozpatrzenie projektów uchwał. 
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Ad. 14 
  Przewodniczący otworzył punkt porządku obrad zapytania i wolne wnioski. 
 
Radny Waldemar Wąsowicz zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza, czy prawdą jest,           
że pojazd zakupiony przez gminę a przekazany Komisariatowi Policji w Otmuchowie ma 
zostać jemu odebrany. 
Burmistrz: pojazd zakupiony przez gminę, przekazany został w formie użyczenia, a nie na 
własność Policji otmuchowskiej, która korzystała z niego przez kilka lat. Każda ze stron  
mogła zakończyć tę formę użytkowania, z czego skorzystałem. Przyczyną tej decyzji były 
pilne potrzeby gminy wynikające z posiadania starych samochodów, natomiast stan 
wyposażenia Komisariatu otmuchowskiego w pojazdy samochodowe uległ poprawie od czasu 
użyczenia naszego samochodu. Pojazd jest potrzebny gminie. Na dzień dzisiejszy nie nadaje 
się do eksploatacji, trzeba poddać go gruntownemu remontowi. Nasze samochody, z których 
obecnie korzystamy,  mają po 12 lat, a obserwując czym dysponuje powiat uznałem, że gmina 
go bardziej potrzebuje.  
Radny Wąsowicz zapytał, czy w takim razie opłaca się go remontować.  
Burmistrz odpowiedział, że jest zdumiony stanem tego samochodu i trzeba się nad tym 
zastanowić.  
Przewodniczący zapytał, czy są inne zapytania i wnioski. Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zamknął obrady II sesji Rady Miejskiej w dniu 2 grudnia 2014 roku 
wypowiadając formułę o treści: ZAMYKAM OBRADY II SESJI RADY MIEJSKIEJ W 
OTMUCHOWIE. 
 
Protokołowała J. Wiktorowska 
 

        Przewodniczący Rady 
            Stanisław Zaczyk 


